



10

Graffiti Remover

Specifications (Concentrate)

Appearance Clear colorless liquid
 pH 6.0-8.0 (10%)
 Odor No fragrance added
 Activity.....100% Minimum
 Specific Gravity..... 1.01
 Density (lbs./gal.)8.35-8.45
 VOC Content (% max.).....0.5%
 Solubility in Water Complete
 Flash Point Over 148.8° C
 Shelf Life Over 2 years
 % Cleaning Efficiency*Rating 5
 *Removal of Organic Coatings Rating 5 in all categories-100% removal with no effect on substrate

LEGEND HMIS/NFPA		Health	/	1
Severe	4	Flammability		0
Serious	3	Physical Hazard		0
Moderate	2	Personal Protection		B
Slight	1			
Minimal	0			

Package Sizes
4x1 Gallon Bottle

Key Benifits

- ✓ High Cleaning Performance
- ✓ Low Use Cost
- ✓ Non Toxic
- ✓ Low VOC Content
- ✓ Readily Biodegradable
- ✓ Safe On All Washable Surfaces
- ✓ No Rinsing Required
- ✓ Leaves No Film Or Haze
- ✓ Patent Protected Performance
- ✓ Removes Graffiti Leaving Factory Finishes Blemish Free
- ✓ Use on White Boards, Carpeting, Painted and other Delicate Items

A Low Odor and Worry Free Graffiti Remover for Outdoor and Indoor Use!

Product Description: Green Concepts® Graffiti Remover is highly effective in removing unwanted graffiti, gum, permanent marker, and many other stains and soils from a variety of surfaces. Unlike traditional graffiti removers, Green Concepts® Graffiti Remover is environmentally friendly and is much safer for the user.

Light Dilution: 1:6, 168ml per 1 Liter of cold water in a spray bottle, can be used to remove various food stains, oil and grease stains from clothing, fabric, carpet and even salvage cleaning of whiteboards.

High Dilution: 1:4, 250ml per 1 Liter of cold water in a spray bottle, can be used to remove sticky residue that are caused by gum and tape mark, unwanted graffiti, permanent marker and other stains from plastic, laminated, metal, most painted surfaces and other hard and pourless surfaces

Concentrate: can be used to remove spray paint, graffiti and other tough stains from brick, stone, concrete and other hard and porous surfaces.



CAUTION: Refer to label for complete instructions, dilutions, and safety requirements



10

塗鴉起漬去污液 (多用途起漬去污液)

特點

- ✓ 高度靈活配方
- ✓ 更實惠的使用價格
- ✓ 無毒
- ✓ 極低揮發性有機化合物含量
- ✓ 百份百完全生物降解
- ✓ 不會損壞清洗表面
- ✓ 不需要再沖洗表面或過水
- ✓ 不會留下任何霧霞
- ✓ 已獲專利權的高效能塗鴉去污液
- ✓ 去除塗鴉後不會留下痕跡
- ✓ 可用在白板、地毯、油漆和其他易損壞的地方上

一支低氣味和可安全使用在室內外的塗鴉去污液!

說明項目(濃縮)

外觀.....無色透明液體
 pH.....6.0-8.0 (10%)
 氣味.....無添加香精
 活性度.....最小100%
 比重.....1.01
 密度(磅/加侖).....8.35-8.45
 揮發性有機化合物含量.....0.5%
 水中的溶解度.....百分百水溶性
 燃點.....>148.8° C
 保存期.....2年以上
 清洗效率*.....等級 5
 *在所有類別中去除有機塗料評分為 5-能100%去漬而不會留下痕跡

LEGEND HMIS/NFPA		Health	Flammability	Physical Hazard	Personal Protection
Severe	4	1	0	0	B
Serious	3				
Moderate	2				
Slight	1				
Minimal	0				

包裝
4 x 1加侖

產品描述：Green Concepts®的塗鴉起漬去污液能有效迅速地從各種表面清除塗鴉、香口膠、箱頭筆筆漬和其他污漬。有別於傳統的塗鴉清潔劑Green Concepts®的塗鴉起漬去污液是更環保和安全的選擇。

輕度污垢：1:6，168毫升配1公升/L清水在噴霧瓶內使用，可在衣物，布料及地毯上清除各種食物的污漬及油漬，甚至清除白板及牆上的筆漬、印痕。

中度污垢：1:4，250毫升配1公升/L清水在噴霧瓶內使用，可在從塑膠，光油層壓板，金屬，大部份油漆表面和堅硬平滑的表面上清除香口膠漬、膠紙漬、箱頭筆筆漬和其他污漬。

重度污垢：直接用濃縮液，可滲入及移除多孔表面，如磚、石或混凝土上的塗鴉。



注意：請參考標籤的完整說明，稀釋指示和安全要求